
Kallelse
vid sammanträde med Kommunfullmäktige

Tid: Måndagen den 2 september 2019 kl. 17.00 OBS tiden!!

Lokal: Kommunhusets tingssal

Justerare:

Tid för justering: Måndagen den 9 september 2019 kl 16.00

Nr Ärendemening Beslut Info
1 Utbildning hat, hot och våld mot förtroendevalda X

2 Val av justerare

3 Upprop

4 Godkännande av dagordning

5 Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort

6 Allmänhetens frågestund

7 Sammanräkning från Länsstyrelsen X

8 Val av nämndemän i Kalmar tingsrätt 2020-2023 X

9 Taxa för tillståndsprövning av tobaksförsäljning X

10 Motion om ekonomi X

11 Medborgarförslag om trädgårdsavfall X

12 Medborgarförslag om skatepark X

13 Medborgarförslag - Säkerställa trafiksituationen i Ruda
samhälle genom enkla åtgärder

X

14 Medborgarförslag om boendeparkeringar på Storgatan vid
banken

X

15 Medborgarförslag om belysning på Ekekullen X



16 Medborgarförslag om tingssalens högtalaranläggning X

17 Medborgarförslag

18 Motion angående vassklippning

19 Enkla frågor, motioner och interpellationer

Per Gröön
ordförande



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(1) DNR: KU.2019.208

Utbildning hat, hot och våld mot förtroendevalda (Edward Andersson,
SKL)

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(2) DNR: KU.2019.22

Val av justerare

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(3) DNR: KU.2019.23

Upprop

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(4) DNR: KU.2019.21

Godkännande av dagordning

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(5) DNR: KU.2019.24

Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(6) DNR: KU.2019.25

Allmänhetens frågestund

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(7) DNR: KU.2019.159

Sammanräkning från Länsstyrelsen
Kommunfullmäktige beslutade 2019-06-10, § 96, att godkänna Sara
Gustafsson från uppdraget som ledamot för Centerpartiet i
kommunfullmäktige.

Länsstyrelsen meddelar i beslut daterat 2019-06-25, att till ny ledamot i
kommunfullmäktige för Centerpartiet har utsetts Martin Joelsson och till ny
ersättare för Centerpartiet har utsetts Maggan Drottman.

Förslag till beslut
Informationen godkänns.

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Ny sammanräkning från Länsstyrelsen

Beslutsmottagare





HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(8) DNR: KU.2018.91

Val av nämndemän i Kalmar tingsrätt 2020-2023

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Angående val av nämndemän i Kalmar tingsrätt

Beslutsmottagare







HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(9) DNR: MA.2019.244

Taxa för tillståndsprövning av tobaksförsäljning
Lag (2018:2088) om tobak och liknande produkter träder ikraft 2019-07-01.
En av de saker som ändras är att man inför en tillståndsprövning för att få sälja
tobak i stället för den anmälan som görs idag.
För denna tillståndsprövning får kommunen ta ut en avgift enligt 8 kap § 1
Lag(2018:2088) om tobak och liknande produkter.
Den nya taxan kommer att bli 7 x den årliga timtaxan som fastställs av
kommunfullmäktige.

Myndighetsnämnden beslutade 2019-06-13, § 43, att anta den nya taxan för
tillståndsprövning av tobaksförsäljning.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Den nya taxan för tillståndsprövning av tobaksförsäljning antas.

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Protokoll 2019-06-13 - MN § 43
Taxa för miljöverksamheten 2019.pdf
Protokoll 2019-08-13 - KS § 134
Information.pdf

Beslutsmottagare



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)
Myndighetsnämnden 2019-06-13

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

MN § 43 DNR: MA.2019.244

Taxa för tillståndsprövning av tobaksförsäljning

BESLUT
Myndighetsnämnden beslutar

att antar den nya taxan för tillståndsprövning av tobaksförsäljning.

Ärendebeskrivning
Lag (2018:2088) om tobak och liknande produkter träder ikraft 2019-07-
01.
En av de saker som ändras är att man inför en tillståndsprövning för att få
sälja tobak i stället för den anmälan som görs idag.
För denna tillståndsprövning får kommunen ta ut en avgift enligt 8 kap § 1
Lag(2018:2088) om tobak och liknande produkter.
Den nya taxan kommer att bli 7 x den årliga timtaxan som fastställs av
kommunfullmäktige.

Beslutsmottagare
Akten



20 (59) 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

  

    DNR: KU.2018.106  

 bifogat dokument 
livsmedelslagen med flera 

kr/tim. 

_____ 

Beslutsunderlag 

Beslutsmottagare 
Ekonomi 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 134 DNR: MA.2019.244

Taxa för tillståndsprövning av tobaksförsäljning
Lag (2018:2088) om tobak och liknande produkter träder ikraft 2019-07-01.
En av de saker som ändras är att man inför en tillståndsprövning för att få sälja
tobak i stället för den anmälan som görs idag.
För denna tillståndsprövning får kommunen ta ut en avgift enligt 8 kap § 1
Lag(2018:2088) om tobak och liknande produkter.
Den nya taxan kommer att bli 7 x den årliga timtaxan som fastställs av
kommunfullmäktige.

Myndighetsnämnden beslutade 2019-06-13, § 43 att anta den nya taxan för
tillståndsprövning av tobaksförsäljning.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Den nya taxan för tillståndsprövning av tobaksförsäljning antas.

Beslutsunderlag
Protokoll 2019-06-13 - MN § 43



1

Agneta Rodriguez

Från: Anneli Nielsen <Anneli.Nielsen@monsteras.se>

Skickat: den 21 augusti 2019 16:11

Till: Agneta Rodriguez

Ämne: VB: avgift tobaktillstånd

Fk 

 

Från: Anneli Nielsen  

Skickat: den 21 augusti 2019 16:10 

Till: anders.johansson@hogsby.se 

Kopia: Fredric Johansson <Fredric.Johansson@hogsby.se> 

Ämne: avgift tobaktillstånd 

 

Avgiften för ett tillstånd att sälja tobak blir i år 6 020 kr, jämfört med 8 370 kr för försäljning av alkohol. 

För tobaksförsäljningen är detta en engångssumma, tillsynen blir vid besök 860 kr (som idag). 

 

För de verksamheter som inte kan betala hela summan samtidigt kan jag tänka mig att det i samråd med 

ekonomiavdelningen går att lägga upp en avbetalningsplan. 

 

Anledningen till att alla måste söka tillstånd är en ny lag som drog igång vid halvårsskiftet. 

Vid prövningen om tillstånd är processen liknande den för att få sälja alkoholhaltiga drycker. 

 

Det är endast den som utifrån personliga och ekonomiska förhållanden samt omständigheter i övrigt anses vara 

lämpliga som får beviljas tillstånd. 

Bland annat ska vi kolla F-skattebevis, momsredovisning, juridisk ansvarig, inhämta yttrande från polismyndighet 

och i vissa fall även från tullverket m m. 

 

Det är alltså en utökad prövning mot tidigare då vi bara registrerade en anmälan. 

 

Hälsn / Anneli 

 

 

______________________ 

Anneli Nielsen 

Miljöchef 
tfn. 0499-171 49 
anneli.nielsen@monsteras.se 

Mönsterås kommun│Miljökontoret 
Box 54│383 22 Mönsterås 
www.monsteras.se 

 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(10) DNR: KU.2019.57

Motion om ekonomi
Sverigedemokraterna inkom 2019-02-04 med en motion om att man
motsätter sig Socialdemokraternas förslag att höja politikernas arvoden.
Sverigedemokraterna vill omvandla nuvarande kommunalråd till 50% och
två oppositionsråd på 25% vardera. Sverigedemokraterna hemställer om en
allmän översyn för att spara inför de kommande åren.

Ett förslag om utökad tid för vice ordförandeposterna har antagits i
kommunledningsutskottet och kommer att tas upp i kommunstyrelsen den
28 maj. Kommunfullmäktige har 2018-11-05 antagit "Ersättning till
förtroendevalda" där det framgår att kommunen ska ha ett kommunalråd på
heltid. Kommunstyrelsen har fattat beslut om preliminära budgetramar för
2020 - 2022. Budgetberedningen kommer att ta fram direktiv för utskottet
om arbetet med budget 2020 - 2022.

Kommunledningsutskottets beslut
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen utan eget yttrande.

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 115 att bordlägga ärendet.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen avslås.

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Motion SD
Protokoll 2019-08-13 - KS § 126

Beslutsmottagare





HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (2)

Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 126 DNR: KU.2019.57

Motion om ekonomi
Sverigedemokraterna inkom 2019-02-04 med en motion om att man
motsätter sig Socialdemokraternas förslag att höja politikernas arvoden.
Sverigedemokraterna vill omvandla nuvarande kommunalråd till 50% och
två oppositionsråd på 25% vardera. Sverigedemokraterna hemställer om en
allmän översyn för att spara inför de kommande åren.

Ett förslag om utökad tid för vice ordförandeposterna har antagits i
kommunledningsutskottet och kommer att tas upp i kommunstyrelsen den
28 maj. Kommunfullmäktige har 2018-11-05 antagit "Ersättning till
förtroendevalda" där det framgår att kommunen ska ha ett kommunalråd på
heltid. Kommunstyrelsen har fattat beslut om preliminära budgetramar för
2020 - 2022. Budgetberedningen kommer att ta fram direktiv för utskottet
om arbetet med budget 2020 - 2022.

Kommunledningsutskottets beslut
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen utan eget yttrande.

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 115 att bordlägga ärendet.
_____

Förslag under kommunstyrelsens möte
Sven Liljeblad (SD) föreslår att motionen tillstyrks.

Tuva Bojstedt (KD), med instämmande av Diana Bergeskans (S), föreslår
att motionen avslås.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen vill tillstyrka eller avslå motionen
och finner att kommunstyrelsen vill avslå motionen.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen avslås.

Reservation
Sven Liljeblad (S) och Leif Gustavsson (SD) reserverar sig mot
kommunstyrelsens beslut och meddelar att de avser att före justeringen
lämna en skriftlig reservation. Vid justeringen av protokollet finns ingen
reservation från Sven Liljeblad och Leif Gustavsson.



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (2)

Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 126 DNR: KU.2019.57

Jäv
Stihna Johansson Evertsson (C) och Jonas Erlandsson (S) anmäler jäv och
deltar varken i handläggning eller beslut i ärendet.

Beslutsunderlag
Motion SD
Protokoll 2019-05-28 - KS § 115



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (2)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(11) DNR: KU.2015.288

Medborgarförslag om trädgårdsavfall
Detlef Sannemüller, Berga, har den 14 december 2015 lämnat ett
medborgarförslag gällande kompost av trädgårdsavfall som lämnas in till
Kolsrums avfallsanläggning med avsikt att få tillgång till jord som
allmänheten kan hämta. Komposten skulle skötas av personal på Kolsrums
avfallsanläggning.

Kolsrums gamla soptipp ska sluttäckas under åren 2027 till 2029. Det
innebär att soptippen kommer att täckas med täta material och tjocka lager
jord för att förhindra att föroreningar kan spridas från området. Längst upp
på täckningen kommer det att finnas ett så kallat växtetableringsskikt
bestående av matjord.

Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) har under hösten 2018
skickat in en anmälan till länsstyrelsen gällande tillstånd att få kompostera
park- och trädgårdsavfall samt att få mellanlagra färdig kompost. Från
komposten ska sedan anläggnings- och matjord framställas. Denna matjord
kommer att användas som en resurs vid täckningen av Kolsrums soptipp.

Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2019-02-25, § 17 att besvara
medborgarförslaget med att den färdiga komposten kommer att användas
som en resurs till sluttäckningen av Kolsrums deponi.

Kommunledningsutskottets förslag
Den färdiga komposten kommer att användas som en resurs till
sluttäckningen av Kolsrums deponi.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 117 att bordlägga ärendet.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Den färdiga komposten kommer att användas som en resurs till
sluttäckningen av Kolsrums deponi.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (2)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om trädgårdsavfall
Svar på medborgarförslag trädgårdsavfall KU 2015-288 Högsby kommun, FD §
17/2019.docx
Protokoll 2019-08-13 - KS § 129

Beslutsmottagare





Östra Smålands Kommunalteknikförbund
Hultsfred – Högsby

Sammanträdesprotokoll 1(1)

Sammanträdesdatum

2019-02-25

Förbundsdirektionen

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

FD § / Dnr 2019/47

Svar på medborgarförslag trädgårdsavfall KU
2015-288 Högsby kommun

Beslut

Förbundsdirektionen beslutar att ge svar på medborgarförslag enligt

följande. Den färdiga komposten kommer att användas som en

resurs till sluttäckningen av Kolsrums deponi.

Ärendebeskrivning

Detlef Sannemüller har den 14 december 2015 lämnat ett

medborgarförslag gällande kompost av trädgårdsavfall på Kolsrums

avfallsanläggning med avsikt att få tillgång till jord som allmänheten

kan hämta. Komposten skulle skötas av personal på Kolsrums

avfallsanläggning.
Kolsrums gamla soptipp ska sluttäckas under åren 2027 till 2029. Det
innebär att soptippen kommer att täckas med täta material och tjocka lager
jord för att förhindra att föroreningar kan spridas från området. Längst upp
på täckningen kommer det att finnas ett så kallat växtetableringsskikt
bestående av matjord.
Östra Smålands Kommunalteknikförbund har under hösten 2018 skickat in
en anmälan till länsstyrelsen gällande tillstånd att få kompostera park- och
träd-gårdsavfall samt att få mellanlagra färdig kompost. Från komposten
ska sedan anläggnings- och matjord framställas. Denna matjord kommer att
användas som en resurs vid täckningen av Kolsrums soptipp.

Beslutsunderla

Medborgarförslag KU 2015.288

Skickas till
Kommunfullmäktige Högsby kommun



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (2)

Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 129 DNR: KU.2015.288

Medborgarförslag om trädgårdsavfall
Detlef Sannemüller, Berga, har den 14 december 2015 lämnat ett
medborgarförslag gällande kompost av trädgårdsavfall som lämnas in till
Kolsrums avfallsanläggning med avsikt att få tillgång till jord som
allmänheten kan hämta. Komposten skulle skötas av personal på Kolsrums
avfallsanläggning.

Kolsrums gamla soptipp ska sluttäckas under åren 2027 till 2029. Det
innebär att soptippen kommer att täckas med täta material och tjocka lager
jord för att förhindra att föroreningar kan spridas från området. Längst upp
på täckningen kommer det att finnas ett så kallat växtetableringsskikt
bestående av matjord.

Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) har under hösten 2018
skickat in en anmälan till länsstyrelsen gällande tillstånd att få kompostera
park- och trädgårdsavfall samt att få mellanlagra färdig kompost. Från
komposten ska sedan anläggnings- och matjord framställas. Denna matjord
kommer att användas som en resurs vid täckningen av Kolsrums soptipp.

Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2019-02-25, § 17 att besvara
medborgarförslaget med att den färdiga komposten kommer att användas
som en resurs till sluttäckningen av Kolsrums deponi.

Kommunledningsutskottets förslag
Den färdiga komposten kommer att användas som en resurs till
sluttäckningen av Kolsrums deponi.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 117 att bordlägga ärendet.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Den färdiga komposten kommer att användas som en resurs till
sluttäckningen av Kolsrums deponi.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (2)

Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 129 DNR: KU.2015.288

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om trädgårdsavfall
Svar på medborgarförslag trädgårdsavfall KU 2015-288 Högsby kommun, FD §
17/2019.docx
Protokoll 2019-05-28 - KS § 117



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (2)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(12) DNR: KU.2016.167

Medborgarförslag om skatepark
Ett medborgarförslag med önskemål om skatepark har inkommit till
Högsby kommun 2016-09-05. En förhandsbedömning är gjord och den
innehåller ett direktiv om att väva in önskemålet i lekplatsinvesteringarna
för Högsby tätort.

Kommunledningsutskottet beslutade 2017-11-07, § 137 att överlämna
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK)
för beredning.

Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2019-02-25, § 21 att föreslå att ett
eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022. Vidare föreslår
förbundsdirektionen att kommunfullmäktige därmed anser att
medborgarförslaget är besvarat.

Kommunledningsutskottets förslag
Ett eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 116 att bordlägga ärendet.
_____

Synpunkt under kommunstyrelsens möte
Synpunkt framkommer från både Tuva Bojstedt (KD) och Diana
Bergeskans (S) att det är beklagligt att förslagsställaren fått vänta så länge
på ett svar på sitt medborgarförslag och vill att det framförs till
förslagsställaren att det ändå tack vare hans förslag kommer ske en
förändring år 2022.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Ett eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022.

Ovan redovisade synpunkter godkänns som medskick till förslagsställaren.



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (2)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Medborgarförslaget är därmed besvarat.

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Skrivelser Medborgarförslag - Skatepark
Förhandsbedömning Skatepark.pdf
Beslut FD 2019-02-25Svar på medborgarförslag om skatepark i Högsby.docx
Protokoll 2019-08-13 - KS § 128

Beslutsmottagare







Östra Smålands Kommunalteknikförbund
Hultsfred – Högsby

Sammanträdesprotokoll 1(2)

Sammanträdesdatum

2019-02-25

Förbundsdirektionen

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

FD § / Dnr 2019/52

Svar på medborgarförslag om skatepark i
Högsby

Beslut
Förbundsdirektionen föreslår att ett eller ett par redskap/ytor som kan
användas som skatepark vävs in i de lekplatsinvesteringar som finns för
Högsby tätort 2022. Vidare föreslår förbundsdirektionen att
kommunfullmäktige därmed anser att medborgarförslaget är besvarat.

Sammanfattning

Ett medborgarförslag med önskemål om skatepark har inkommit till

Högsby kommun. Enligt förhandsbedömningens direktiv om att väva

in önskemålet i lekplatsinvesteringarna för Högsby tätort 2022,

föreslås därför att det tas med i de investeringarna, men i mindre

omfattning för att klara budget.

Ärendebeskrivning

Elias Reiman inkom 2016-09-02 med ett medborgarförslag med

önskemål om en skatepark där man kan åka sparkcykel. Gräsytan vid

Orrstigen i Högsby föreslås som en lämplig placering.
Kommunledningsutskottet beslutade 2017-11-07 att överlämna
medborgarförslaget till ÖSK för beredning.
I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet ges direktiv om att
medborgarförslaget kan vävas in i lekplatsinvesteringarna för Högsby tätort
2022.
I normalfallet är en skatepark ett uppdrag för kultur- och
fritidsförvaltningen, men då förhandsbedömningen ger direktiv att väva in
önskemålet i lekplatsinvesteringarna för Högsby tätort hamnar ärende
under ÖSK:s ansvar.
Budgeten för lekplatsinvesteringarna i Högsby tätort ligger 2022 och det är
1 000 tkr avsatt för de tre befintliga allmänna lekplatserna. I snitt alltså
333 tkr per lekplats. Det betyder att de medel som finns att tillgå per
lekplats i Högsby tätort motsvarar en mindre kvarterslekplats enligt
lekplatsutredningen som gjordes 2017. Om skatepark ska vävas in i detta
innebär det i praktiken att endast ett eller ett par redskap/ytor kan tas med
inom ramen för den budgeten utöver att man försöker samnyttja
redskap/ytor till flera ändamål.
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Sammanträdesdatum

2019-02-25

Förbundsdirektionen

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag

Medborgarförslag skatepark Förhandsbedömning 2017-10-25

Kommunledningsutskottet §137/2017-11-07

Skickas till

Kommunledningsutskottet
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Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 128 DNR: KU.2016.167

Medborgarförslag om skatepark
Ett medborgarförslag med önskemål om skatepark har inkommit till
Högsby kommun 2016-09-05. En förhandsbedömning är gjord och den
innehåller ett direktiv om att väva in önskemålet i lekplatsinvesteringarna
för Högsby tätort.

Kommunledningsutskottet beslutade 2017-11-07, § 137 att överlämna
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK)
för beredning.

Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2019-02-25, § 21 att föreslå att ett
eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022. Vidare föreslår
förbundsdirektionen att kommunfullmäktige därmed anser att
medborgarförslaget är besvarat.

Kommunledningsutskottets förslag
Ett eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 116 att bordlägga ärendet.
_____

Synpunkt under kommunstyrelsens möte
Synpunkt framkommer från både Tuva Bojstedt (KD) och Diana
Bergeskans (S) att det är beklagligt att förslagsställaren fått vänta så länge
på ett svar på sitt medborgarförslag och vill att det framförs till
förslagsställaren att det ändå tack vare hans förslag kommer ske en
förändring år 2022.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Ett eller ett par redskap/ytor som kan användas som skatepark vävs in i de
lekplatsinvesteringar som finns för Högsby tätort 2022.

Ovan redovisade synpunkter godkänns som medskick till förslagsställaren.
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 128 DNR: KU.2016.167

Medborgarförslaget är därmed besvarat.

Beslutsunderlag
Skrivelser Medborgarförslag - Skatepark
Förhandsbedömning Skatepark.pdf
Beslut FD 2019-02-25Svar på medborgarförslag om skatepark i Högsby.docx
Protokoll 2019-05-28 - KS § 116
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Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(13) DNR: KU.2018.100

Medborgarförslag - Säkerställa trafiksituationen i Ruda samhälle
genom enkla åtgärder
Bo Karlsson inkom 2018-04-05 med ett medborgarförslag om åtgärder för
att säkerställa trafiksituationen i Ruda. Förslaget är att uppvakta
Trafikverket med önskemål om att genomföra tre saker:

1. Sänk hastigheten till 50 km/h redan vid Storgatan 97 i Ruda
2. Sänk hastigheten till 30 km/h förbi skolan
3. Bygg vägförträngning i anslutning till hastighetsbegränsningen till

30 km/h

Kommunledningsutskottet beslutade 2018-05-15, 98, att överlämna ärendet
till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) för beredning.

Trafiknämnden har redan gett förvaltningen ett uppdrag att se över alla
hastighetsbegränsningar i båda kommunernas tätorter inom ramen för den
tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden". Processen är i sitt slutskede
gällande Virserums tätort som skulle vara pilotort för genomförandet. Även
Ruda kommer alltså ses över då det är i kommunen via sin trafiknämnd
som har mandat att besluta om hastighetsbegränsningar inom
tätortsgränserna även på statens vägar. Dock så ska Trafikverket yttra sig i
varje förslag.

I samband med att detta arbete görs så kommer punkterna 1-2 ses över.
Punkt 3 kan bli en följd av detta för Trafikverket att verkställa för att få en
praktisk efterlevnad på hastigheterna.

Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från
trafiknämnden.

Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund
beslutade 2019-03-25, § 35, att anse medborgarförslaget besvarat med
hänsyn till pågående uppdrag från trafiknämnderna om att se över alla
hastighetsbegränsningar i alla tätorter inom ramen för den tidigare
utredningen om "Rätt-fart-i-staden".

Kommunledningsutskottets förslag
Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från
trafiknämnderna om att se över alla hastighetsbegränsningar i alla tätorter
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inom ramen för den tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden".
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 118 att bordlägga ärendet.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från
trafiknämnderna om att se över alla hastighetsbegränsningar i alla tätorter
inom ramen för den tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden".

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Säkerställa trafiksituationen i Ruda samhälle genom enkla
åtgärder
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om trafiksituationen i Ruda.docx
Protokoll 2019-08-13 - KS § 130

Beslutsmottagare



-----Ursprungligt meddelande-----
Från: bo.karlsson16@gmail.com [mailto:bo.karlsson16@gmail.com] 
Skickat: den 5 april 2018 07:20
Till: Servicekontoret <kommun@hogsby.se>
Kopia: bo.karlsson16@gmail.com
Ämne: E-post via hemsidan: Medborgarförslag - formulär

Ämne: Säkerställa trafiksituationen i Ruda samhälle genom enkla åtgärder
-------------------------------------------------------------------------------------
Bakgrund.

Som boende på Storgatan 79 i Ruda, är det bara att konstatera följande.Genom vårt
köksfönster får vi dagligen skåda dramatiska scener ute på 34:an,för hög fart rakt in i
samhället, galna omkörningar i skymd kurva, bilister som inte fattar att de kommit in i
ett samhälle, och tutar ilsket på cyklister och gångtrafikanter som "vågat" sig ut på
vägen.

Det känns väldigt olustigt att till fots eller med cykel ge sig ut på vägen, speciellt som
det är mycket tung trafik också, och tyvärr  går det inte påstå att de kör bättre än
privatbilisterna. 

Inte speciellt miljövänligt heller att på grund av ovanstående nära nog tvingas starta
bilen, för att åka 1,5 km, fast man egentligen hellre ville gå eller cykla.

Mitt förslag är enkelt. Uppvakta Vägverket om en önskan att utföra tre saker.

1. Sänk hastigheten till 50 redan vid Storgatan 97 i Ruda, i riktning in mot Ruda.

2. Sänk hastigheten till 30 förbi skolan i Ruda.En helt vanligt förekommande åtgärd
på de flesta platser i Sverige, där en skola finns.
Så är det också inne i Högsby, om än tidsbegränsad. Varför inte i Ruda?

3.Bygg en förträngning av vägen vid 30 skylten. Fungerar bra på platser där man gjort
så.

Vinsten med de här åtgärderna skulle bli säkrare trafikmiljö för oskyddade trafikanter
och skolbarn. Dessutom också för bilisterna.

Mindre med vägbuller i den här delen av Ruda.

Främja att lokalt boende inte använder bilen för att ta sig genom samhället, på grund
av att det upplevs riskabelt att ge sig ut på vägen till fots eller per cykel.

Inser att punkt 3 i förslaget är förenat med kostnader, men att "skylta ner" hastigheten
enligt punkt 1 och 2, det kan inte vara någon nämnvärd belastning ekonomiskt,
däremot stora vinster vad säkerhet och trafikmiljö anbelangar lokalt i Ruda.

-------------------------------------------------------------------------------------
Namn: Bo Karlsson
Telefon: 0737075712
E-post: bo.karlsson16@gmail.com
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2019-03-25

Förbundsdirektionen

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

FD § / Dnr 2019/72

Svar på medborgarförslag om trafiksituationen
i Ruda

Beslut
Förbundsdirektionen anser att medborgarförslaget är besvarat med hänsyn
till pågående uppdrag från trafiknämnderna om att se över alla
hastighetsbegränsningar i alla tätorter inom ramen för den tidigare
utredningen om ”Rätt-fart-i-staden”.

Sammanfattning
Ett medborgarförslag med önskemål om åtgärder för att säkerställa
trafiksituationen i Ruda har inkommit. Åtgärderna är i linje med befintliga
uppdrag inom ramen för ”Rätt-fart-i-staden”.

Ärendebeskrivning
Bo Karlsson inkom 2018-04-05 med ett medborgarförslag om åtgärder för
att säkerställa trafiksituationen i Ruda. Förslaget är att uppvakta
Trafikverket med önskemål om att genomföra tre saker:

1. Sänk hastigheten till 50 km/h redan vid Storgatan 97 i
Ruda.

2. Sänk hastigheten till 30 km/h förbi skolan.
3. Bygg vägförträngning i anslutning till

hastighetsbegränsningen till 30 km/h.

Kommunledningsutskottet beslutade 2018-05-15 att överlämna ärendet till
ÖSK för beredning.

Trafiknämnden har redan gett förvaltningen ett uppdrag att se över alla
hastighetsbegränsningar i båda kommunernas tätorter inom ramen för den
tidigare utredningen om ”Rätt-fart-i-staden”. Processen är i sitt slutskede
gällande Virserums tätort som skulle vara pilotort för genomförandet.
Även Ruda kommer alltså ses över då det är kommunen via sin
trafiknämnd som har mandat att besluta om hastighetsbegränsningar inom
tätortsgränserna även på statens vägar. Dock så ska Trafikverket yttra sig i
varje förslag.

I samband med att detta arbete görs så kommer punkterna 1-2 ses över.
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Punkt 3 kan bli en följd av detta för Trafikverket att verkställa för att få en
praktisk efterlevnad på hastigheterna.

Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från
trafiknämnden.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag trafiksituationen i Ruda
Kommunledningsutskottet §98/2018

Skickas till
Kommunledningsutskottet
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Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 130 DNR: KU.2018.100

Medborgarförslag - Säkerställa trafiksituationen i Ruda samhälle
genom enkla åtgärder
Bo Karlsson inkom 2018-04-05 med ett medborgarförslag om åtgärder för
att säkerställa trafiksituationen i Ruda. Förslaget är att uppvakta
Trafikverket med önskemål om att genomföra tre saker:

1. Sänk hastigheten till 50 km/h redan vid Storgatan 97 i Ruda
2. Sänk hastigheten till 30 km/h förbi skolan
3. Bygg vägförträngning i anslutning till hastighetsbegränsningen till

30 km/h

Kommunledningsutskottet beslutade 2018-05-15, 98, att överlämna ärendet
till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) för beredning.

Trafiknämnden har redan gett förvaltningen ett uppdrag att se över alla
hastighetsbegränsningar i båda kommunernas tätorter inom ramen för den
tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden". Processen är i sitt slutskede
gällande Virserums tätort som skulle vara pilotort för genomförandet. Även
Ruda kommer alltså ses över då det är i kommunen via sin trafiknämnd
som har mandat att besluta om hastighetsbegränsningar inom
tätortsgränserna även på statens vägar. Dock så ska Trafikverket yttra sig i
varje förslag.

I samband med att detta arbete görs så kommer punkterna 1-2 ses över.
Punkt 3 kan bli en följd av detta för Trafikverket att verkställa för att få en
praktisk efterlevnad på hastigheterna.

Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från
trafiknämnden.

Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund
beslutade 2019-03-25, § 35, att anse medborgarförslaget besvarat med
hänsyn till pågående uppdrag från trafiknämnderna om att se över alla
hastighetsbegränsningar i alla tätorter inom ramen för den tidigare
utredningen om "Rätt-fart-i-staden".

Kommunledningsutskottets förslag
Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från
trafiknämnderna om att se över alla hastighetsbegränsningar i alla tätorter



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (2)

Kommunstyrelsen 2019-08-13

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 130 DNR: KU.2018.100

inom ramen för den tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden".
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 118 att bordlägga ärendet.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Medborgarförslaget anses besvarat med hänsyn till pågående uppdrag från
trafiknämnderna om att se över alla hastighetsbegränsningar i alla tätorter
inom ramen för den tidigare utredningen om "Rätt-fart-i-staden".

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Säkerställa trafiksituationen i Ruda samhälle genom enkla
åtgärder
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om trafiksituationen i Ruda.docx
Protokoll 2019-05-28 - KS § 118
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Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(14) DNR: KU.2018.268

Medborgarförslag om boendeparkeringar på Storgatan vid banken
En kommuninvånare inkom 2018-11-07 med ett medborgarförslag med
önskemål om boendeparkeringar på Storgatan vid banken i Högsby.
Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22, § 10, att överlämna
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund för
beredning.

I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att
parkeringsfrågorna kring Storgatan är livligt diskuterad och att man tidigare
beslutat att inga parkeringsavgifter/parkeringsövervakning ska införas
ännu. Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att boendeparkering
är en fastighetsägarfråga och att det är viktigt att parkeringsplatserna vid
Storgatan hålls öppna för allmänheten dagtid.

I området runt banken är övervägande del av fastigheterna privata. Högsby
bostads AB har några fastigheter i närområdet.

Boendeparkering är inte lämpligt på Storgatan av två skäl. Det ena är
behovet av att platser hålls öppna dagtid för allmänheten till de
serviceinrättningar som finns längs Storgatan. Det andra är
utrymmesbristen i vägområdet vintertid. Det är redan idag svårt att sköta
till exempel vinterväghållningen på Storgatan när fordon parkerar där.

Boendeparkering är en fastighetsägarfrågan. Så invånaren som lämnat sitt
förslag bör i första hand vända sig till sin hyresvärd eller den som ansvarar
för aktuell fastighet för att försöka lösa parkering inom fastigheten för de
boende. Det finns ju också möjligheter att samordna parkeringsbehov
mellan flera privata fastigheter. Så en dialog med närliggande
fastighetsägare kan också vara en lösning.

Samråd har skett med Högsby Bostads AB samt med kommunens
stadsarkitekt.

Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund föreslår
i beslut 2019-03-25, § 34, att medborgarförslaget avslås med motiveringen
att boendeparkeringar är en fastighetsägarfråga.
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Kommunledningsutskottets förslag
Medborgarförslaget avslås med motiveringen att boendeparkeringar är en
fastighetsägarfråga.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 120 att bordlägga ärendet.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Medborgarförslaget avslås med motiveringen att boendeparkeringar är en
fastighetsägarfråga.

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om boendeparkeringar på Storgatan vid banken
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om boendeparkering i
Högsby.docx
Protokoll 2019-08-13 - KS § 132

Beslutsmottagare



Med vänlig hälsning

Åsa Petersson
Kommunikatör
Kommunledningskontoret
Högsby kommun | 579 80 Högsby
Tfn: 0491-294 50
asa.petersson@hogsby.se | www.hogsby.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Servicekontoret 
Skickat: den 8 november 2018 08:25
Till: Åsa Petersson <asa.petersson@hogsby.se>; Agneta Rodriguez
<agneta.rodriguez@hogsby.se>
Ämne: VB: E-post via hemsidan: Medborgarförslag - formulär

Med vänlig hälsning

Växel/Reception
Högsby kommun | 579 80 Högsby
Tfn: 0491-290 00
kommun@hogsby.se | www.hogsby.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Tindra2233@gmail.com [mailto:Tindra2233@gmail.com] 
Skickat: den 7 november 2018 17:03
Till: Servicekontoret <kommun@hogsby.se>
Kopia: Tindra2233@gmail.com
Ämne: E-post via hemsidan: Medborgarförslag - formulär

Ämne: Boendeparkeringar på Storgatan vid banken
-------------------------------------------------------------------------------------
Det är dagligen problem för oss som bor här att kunna parkera vår bil, mycket på
grund av att människor som ska in på banken och till omkringliggande butiker
parkerar precis överallt på Storgatan.
Vore önskvärt om Högsby kommun kunde anordna boendeparkering utanför varje
fastighet.
-------------------------------------------------------------------------------------
Namn: Pernille
Telefon: 0725431781
E-post: Tindra2233@gmail.com
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Förbundsdirektionen
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FD § / Dnr 2019/71

Svar på medborgarförslag om boendeparkering
i Högsby

Beslut
Förbundsdirektionen föreslår att medborgarförslaget avslås med
motiveringen att boendeparkeringar är en fastighetsägarfråga.

Sammanfattning
Ett medborgarförslag med önskemål om boendeparkering i Högsby har
inkommit. Då boendeparkering är en fastighetsägarfråga föreslås
medborgarförslaget avslås.

Ärendebeskrivning
En kommuninvånare inkom 2018-11-07 med ett medborgarförslag med
önskemål om boendeparkeringar på Storgatan vid banken.

Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22 att överlämna
medborgarförslaget till ÖSK för beredning.

I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att
parkeringsfrågorna kring Storgatan är livligt diskuterad och att man tidigare
beslutat att inga parkeringsavgifter/parkeringsövervakning ska införas.
Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att boendeparkering är en
fastighetsägarfråga och att det är viktigt att parkeringsplatserna vid
Storgatan hålls öppna för allmänheten dagtid.

Beredning
I området runt banken är övervägande del av fastigheterna privata. Högsby
bostad har några fastigheter i närområdet.

Boendeparkering är inte lämpligt på Storgatan av två skäl. Det ena är
behovet av att platser hålls öppna dagtid för allmänheten till de
serviceinrättningar som finns längs Storgatan. Det andra är
utrymmesbristen i vägområdet vintertid. Det är redan idag svårt att sköta
till exempel vinterväghållningen på Storgatan när fordon parkerar där.

Boendeparkering är en fastighetsägarfråga. Så invånaren som lämnat sitt
förslag bör i första hand vända sig till sin hyresvärd eller den som ansvarar
för aktuell fastighet för att försöka lösa parkering inom fastigheten för de



Östra Smålands Kommunalteknikförbund
Hultsfred – Högsby

Sammanträdesprotokoll 2(2)

Sammanträdesdatum

2019-03-25
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boende. Det finns ju också möjligheter att samordna parkeringsbehov
mellan flera privata fastigheter. Så en dialog med närliggande
fastighetsägare kan också vara en lösning.

Samråd har skett med Högsby bostads AB samt med kommunens
stadsarkitekt.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag boendeparkering
Förhandsbedömning 2019-01-04
Kommunledningsutskottet §10/2019-01-22

Skickas till
Kommunledningsutskottet
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 132 DNR: KU.2018.268

Medborgarförslag om boendeparkeringar på Storgatan vid banken
En kommuninvånare inkom 2018-11-07 med ett medborgarförslag med
önskemål om boendeparkeringar på Storgatan vid banken i Högsby.
Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22, § 10, att överlämna
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund för
beredning.

I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att
parkeringsfrågorna kring Storgatan är livligt diskuterad och att man tidigare
beslutat att inga parkeringsavgifter/parkeringsövervakning ska införas
ännu. Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att boendeparkering
är en fastighetsägarfråga och att det är viktigt att parkeringsplatserna vid
Storgatan hålls öppna för allmänheten dagtid.

I området runt banken är övervägande del av fastigheterna privata. Högsby
bostads AB har några fastigheter i närområdet.

Boendeparkering är inte lämpligt på Storgatan av två skäl. Det ena är
behovet av att platser hålls öppna dagtid för allmänheten till de
serviceinrättningar som finns längs Storgatan. Det andra är
utrymmesbristen i vägområdet vintertid. Det är redan idag svårt att sköta
till exempel vinterväghållningen på Storgatan när fordon parkerar där.

Boendeparkering är en fastighetsägarfrågan. Så invånaren som lämnat sitt
förslag bör i första hand vända sig till sin hyresvärd eller den som ansvarar
för aktuell fastighet för att försöka lösa parkering inom fastigheten för de
boende. Det finns ju också möjligheter att samordna parkeringsbehov
mellan flera privata fastigheter. Så en dialog med närliggande
fastighetsägare kan också vara en lösning.

Samråd har skett med Högsby Bostads AB samt med kommunens
stadsarkitekt.

Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund föreslår
i beslut 2019-03-25, § 34, att medborgarförslaget avslås med motiveringen
att boendeparkeringar är en fastighetsägarfråga.
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KS § 132 DNR: KU.2018.268

Kommunledningsutskottets förslag
Medborgarförslaget avslås med motiveringen att boendeparkeringar är en
fastighetsägarfråga.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 120 att bordlägga ärendet.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Medborgarförslaget avslås med motiveringen att boendeparkeringar är en
fastighetsägarfråga.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om boendeparkeringar på Storgatan vid banken
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om boendeparkering i
Högsby.docx
Protokoll 2019-05-28 - KS § 120



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (2)

Kommunfullmäktige 2019-09-02

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

(15) DNR: KU.2018.284

Medborgarförslag om belysning på Ekekullen
Christian Viksten inkom 2018-11-25 med ett medborgarförslag med
önskemål om belysning på lekplatsen vid Ekekullen i Högsby.

Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22, § 11, att överlämna
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK)
för beredning.

I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att
belysning ingår i den lekplatsutredning som ÖSK genomförde 2017.
Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att hantera frågan inom
ramen för lekplatsutredningen.

Aktuell lekplats ligger vid Frejgatan i Högsby. Den är en av tre allmänna
lekplatser i Högsby tätort som enligt beslutet från lekplatsutredningen ska
förnyas 2022. Då finns det 1 000 tkr för de tre lekplatserna.

I lekplatsutredningen ingår att belysning ska sättas upp på varje lekplats.

Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund
beslutade 2019-03-25, § 33, att föreslå att medborgarförslaget anses
besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan är planerade i den
investering som är aktuell på den lekplatsen 2022.

Kommunledningsutskottets förslag
Medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan
är planerade i den investering som är aktuell på lekplatsen vid Ekekullen
2022.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 119 att bordlägga ärendet.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan
är planerade i den investering som är aktuell på lekplatsen vid Ekekullen
2022.
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Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om belysning på ekekullen
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om belysning på Ekekullen i
Högsby.docx
Protokoll 2019-08-13 - KS § 131

Beslutsmottagare



Med vänlig hälsning

Åsa Petersson
Kommunikatör
Kommunledningskontoret
Högsby kommun | 579 80 Högsby
Tfn: 0491-291 03
asa.petersson@hogsby.se | www.hogsby.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Servicekontoret 
Skickat: den 26 november 2018 08:57
Till: Åsa Petersson <asa.petersson@hogsby.se>
Ämne: VB: E-post via hemsidan: Medborgarförslag - formulär

Med vänlig hälsning

Växel/Reception
Högsby kommun | 579 80 Högsby
Tfn: 0491-290 00
kommun@hogsby.se | www.hogsby.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Chrille_fbk8@hotmail.com [mailto:Chrille_fbk8@hotmail.com] 
Skickat: den 25 november 2018 19:23
Till: Servicekontoret <kommun@hogsby.se>
Kopia: Chrille_fbk8@hotmail.com
Ämne: E-post via hemsidan: Medborgarförslag - formulär

Ämne: Belysning på ekekullen 
-------------------------------------------------------------------------------------
Skulle de inte vara bra med belysning på lekparken på ekekullen? Så barn kan
aktivera sig även när mörkret har lagt sig? 
-------------------------------------------------------------------------------------
Namn: Christian viksten 
Telefon: 0730652392
E-post: Chrille_fbk8@hotmail.com
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2019-03-25

Förbundsdirektionen

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

FD § / Dnr 2019/70

Svar på medborgarförslag om belysning på
Ekekullen i Högsby

Beslut
Förbundsdirektionen föreslår att medborgarförslaget anses besvarat med
hänvisning till att åtgärderna redan är planerade i den investering som är
aktuell på den lekplatsen 2022.

Sammanfattning
Ett medborgarförslag med önskemål om belysning på lekplatsen vid
Ekekullen i Högsby har inkommit. Åtgärden är redan planerad i den
investering som är aktuell på den lekplatsen 2022.

Ärendebeskrivning
Christian Viksten inkom 2018-11-25 med ett medborgarförslag med
önskemål om belysning på lekplatsen vid Ekekullen i Högsby.

Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22 att överlämna
medborgarförslaget till ÖSK för beredning.

I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att
belysning ingår i den lekplatsutredning som ÖSK genomförde 2017.
Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att hantera frågan inom
ramen för lekplatsutredningen.

Beredning
Aktuell lekplats ligger vid Frejgatan i Högsby. Den är en av tre allmänna
lekplatser i Högsby tätort som enligt beslutet från lekplatsutredningen ska
förnyas 2022. Då finns det 1 000 tkr för de tre lekplatserna.

I lekplatsutredningen ingår att belysning ska sättas upp på varje lekplats.

Med hänvisning till ovanstående kan medborgarförslaget anses besvarat.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag belysning Ekekullen
Förhandsbedömning 2019-01-04
Kommunledningsutskottet §11/2019-01-22
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KS § 131 DNR: KU.2018.284

Medborgarförslag om belysning på Ekekullen
Christian Viksten inkom 2018-11-25 med ett medborgarförslag med
önskemål om belysning på lekplatsen vid Ekekullen i Högsby.

Kommunledningsutskottet beslutade 2019-01-22, § 11, att överlämna
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK)
för beredning.

I förhandsbedömningen av kommunledningsutskottet konstateras att
belysning ingår i den lekplatsutredning som ÖSK genomförde 2017.
Inriktningen som ges i förhandsbedömningen är att hantera frågan inom
ramen för lekplatsutredningen.

Aktuell lekplats ligger vid Frejgatan i Högsby. Den är en av tre allmänna
lekplatser i Högsby tätort som enligt beslutet från lekplatsutredningen ska
förnyas 2022. Då finns det 1 000 tkr för de tre lekplatserna.

I lekplatsutredningen ingår att belysning ska sättas upp på varje lekplats.

Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund
beslutade 2019-03-25, § 33, att föreslå att medborgarförslaget anses
besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan är planerade i den
investering som är aktuell på den lekplatsen 2022.

Kommunledningsutskottets förslag
Medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan
är planerade i den investering som är aktuell på lekplatsen vid Ekekullen
2022.
_____

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-28, § 119 att bordlägga ärendet.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Medborgarförslaget anses besvarat med hänvisning till att åtgärderna redan
är planerade i den investering som är aktuell på lekplatsen vid Ekekullen
2022.
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KS § 131 DNR: KU.2018.284

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om belysning på ekekullen
Beslut FD 2019-03-25Svar på medborgarförslag om belysning på Ekekullen i
Högsby.docx
Protokoll 2019-05-28 - KS § 119
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(16) DNR: KU.2019.55

Medborgarförslag om tingssalens högtalaranläggning
Ett medborgarförslag inkom 2019-02-03 om dålig hörbarhet vid anföranden
i kommunfullmäktige.

Ärendet har beretts av kommunfullmäktiges presidium. Sedan
medborgarförslaget inkom har intrimning gjorts av högtalaranläggningen.
Instruktioner om hur den tekniska utrustningen och röstläge vid anföranden
ska hanteras har genomförts. Talare uppmanas att gå fram till talarstolen i
högre utsträckning än att tala från bänken. Flera närvarande har vittnat om
bättre hörbarhet.

Kommunledningsutskottets förslag
Kommunledningsutskottet anser att hörbarheten vid kommunfullmäktiges
sammanträden efter vidtagna åtgärder är godtagbara.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Hörbarheten vid kommunfullmäktiges sammanträden är efter vidtagna
åtgärder godtagbara.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om Tingssalens högtalaranläggning
Protokoll 2019-08-13 - KS § 133

Beslutsmottagare



Med vänlig hälsning

Åsa Petersson
Kommunikatör
Kommunledningskontoret
Högsby kommun | 579 80 Högsby
Tfn: 0491-291 03
asa.petersson@hogsby.se | www.hogsby.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Servicekontoret 
Skickat: den 4 februari 2019 08:07
Till: Åsa Petersson <asa.petersson@hogsby.se>
Ämne: VB: E-post via hemsidan: Medborgarförslag - formulär

Med vänlig hälsning

Växel/Reception
Högsby kommun | 579 80 Högsby
Tfn: 0491-290 00
kommun@hogsby.se | www.hogsby.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: bkebackstrom@yahoo.se [mailto:bkebackstrom@yahoo.se] 
Skickat: den 3 februari 2019 10:12
Till: Servicekontoret <kommun@hogsby.se>
Kopia: bkebackstrom@yahoo.se
Ämne: E-post via hemsidan: Medborgarförslag - formulär

Ämne: Tingssalens högtalaranläggning i Kommunhuset
-------------------------------------------------------------------------------------
Problem:

Vid möten i Tingssalen är hörbarheten mycket dålig. Åhörare på             
de nedre bänkarna har mycket svårt att uppfatta vad som sägs.

Det gäller både vad som sägs från talarstolen och vad som sägs på podiet. Observera
att orsaken (i första hand) inte beror på nedsatt hörsel hos vi gamla åhörare eller ovana
dialekter hos talarna, utan på högtalarsystemet och/eller dess användning. 

Problemlösningsförslag: 

Om systemet i sig självt är dåligt intrimmat med avseende på volym, klangfärg och
ljudfrekvenser etc., bör en ljudtekniker undersöka saken.



Ligger bristerna i stället i slarvigt handhavande , vilket jag misstänker - dålig disciplin
helt enkelt - måste en uppryckning göras.
Talarna talar inte in i mikrofonen, har den inte i rätt läge, mumlar och så vidare. 
Det är att notera att vissa talare hörs hyggligt bra medan andra är urusla. 

Ett exempel på bra genomslag har en
Jonas Erlandsson (!) medan flera väna kvinnoröster blir nästan ohörda. Ta efter denne
Erlandsson!

När någon talare ska tala bör "hen" först av allt TESTA på menigheten om rösten bär.
HÖRS jag??? Sedan förmedlas budskapet! 
Dessutom: Varför inte använda "headset" i större utsträckning? 
Tror de finns?

Jag hemställer härmed att kommunledningen tar tag i problemet inför nästa offentliga
möte. 

I förlängningen är det faktiskt en demokratifråga.

-------------------------------------------------------------------------------------
Namn: Björn Bäckström
Telefon: 0730747520
E-post: bkebackstrom@yahoo.se
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KS § 133 DNR: KU.2019.55

Medborgarförslag om tingssalens högtalaranläggning
Ett medborgarförslag inkom 2019-02-03 om dålig hörbarhet vid anföranden
i kommunfullmäktige.

Ärendet har beretts av kommunfullmäktiges presidium. Sedan
medborgarförslaget inkom har intrimning gjorts av högtalaranläggningen.
Instruktioner om hur den tekniska utrustningen och röstläge vid anföranden
ska hanteras har genomförts. Talare uppmanas att gå fram till talarstolen i
högre utsträckning än att tala från bänken. Flera närvarande har vittnat om
bättre hörbarhet.

Kommunledningsutskottets förslag
Kommunledningsutskottet anser att hörbarheten vid kommunfullmäktiges
sammanträden efter vidtagna åtgärder är godtagbara.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.
_____

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Hörbarheten vid kommunfullmäktiges sammanträden är efter vidtagna
åtgärder godtagbara.

Medborgarförslaget är därmed besvarat.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om Tingssalens högtalaranläggning
Protokoll 2019-06-11 - KU § 112
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(17) DNR: KU.2019.26

Medborgarförslag

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare
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(18) DNR: KU.2019.198

Motion angående vassklippning
Centerpartiet har skrivit en motion om att vissa områden i Emån håller på
att växa igen av vass och föreslår att vassklippning sker av områden i
central Högsby vid exempelvis Kyrkebro och Tingebro.

Förslag till beslut
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning.

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag
Motion angående vassklippning.docx

Beslutsmottagare



Motion angående vassklippning

I Högsby kommun lyfter vi ofta fram vår fina natur med lugnet och den slingrande Emån som något

alldeles extra. För turister, pendlare och andra förbipasserande belyses särskilt områdena kring

”Kyrkebro” och ”Tingebro”. Emellertid har Emån på senare tid i b.la. Högsby börjat växa igen med

vass, inte minst vid Tingebro. Detta förfular och ger ett tråkigt intryck. Jag yrkar därför på att vi i

Högsby kommun åtgärdar detta med vassklippning. Självklart inom ramen för miljöbalkens

föreskrifter. Vi skall ta tillvara på våra styrkor!

Martin Joelsson (C)

https://www.google.se/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&ved=2ahUKEwiJn8e0yJvjAhVQyaQKHSXLD_UQjRx6BAgBEAU&url=https://portals.clio.me/se/samhallskunskap/7-9/omraaden/beslutsfattande-och-politiska-ideer/riksdagspartierna/centerpartiet/&psig=AOvVaw0pLqK6QnYssOd43AvaHOKR&ust=1562340051664489
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(19) DNR: KU.2019.27

Enkla frågor, motioner och interpellationer

Kommunfullmäktiges beslut

Beslutsunderlag

Beslutsmottagare
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